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Besluitenlijst van de vergadering van de Gebiedsadviescommissie van Groenalliantie Midden-Holland e.o. van 20 november 2023, voor advies aan 
het Algemeen Bestuur op 13 december 2023 
 
Aanwezig: mevr. K. Jaarsma (voorzitter, gemeente Krimpen aan den IJssel), dhr. R. van Keulen (bestuurssecretaris), dhr. J. Groen (gemeente 

Krimpenerwaard), mw. S. Brouwer (gemeente Gouda), mw. C. Kerkmans (gemeente Gouda), dhr. D. Ratzon (gemeente Krimpen 
aan den IJssel), mw. S. Oudshoorn (gemeente Krimpen aan den IJssel), mevr. B. Prins (Waddinxveen), dhr. G. Ankone (gemeente 
Bodegraven-Reeuwijk) 

Aanwezig ambtelijk: mw. A. Bouhuys (Staatsbosbeheer, ambtelijk secretaris), J. Schippers (Staatsbosbeheer, controller), S. Huls (Staatsbosbeheer, 
programmamanager), mw. J. Klapwijk (gemeente Krimpenerwaard), mw. A. Martens (gemeente Waddinxveen, digitaal), dhr. A. 
Verhaar (gemeente Bodegraven-Reeuwijk, digitaal) 

Afwezig: dhr. B. van Rhee (gemeente Krimpenerwaard), dhr. D. Möckelmann (gemeente Bodegraven-Reeuwijk), mw. H. Schippers 
(gemeente Waddinxveen)  

Locatie: Gemeente Krimpen aan den IJssel, Raadhuisplein 2, Krimpen aan den IJssel + deels via Teams 
Tijd: 17.00-19.00 uur 

 
Nr. Agendapunt Besluit 

1. Opening, voorstellen, 
mededelingen 

Mevr. Jaarsma opent als voorzitter de vergadering en heet eenieder welkom in Krimpen aan den IJssel. Er volgt een 
voorstelronde.  
 
Er zijn geen andere mededelingen vooraf.  

2. Groenalliantie en 
Bestuurlijke 
ontwikkelingen 

De bestuurssecretaris geeft aan dat door de schappen gezamenlijk, onder coördinatie van Staatsbosbeheer voor de schappen in 
Zuid-Holland, begin dit jaar een position paper is opgesteld en aan de onderhandelende partijen van de nieuw te vormen 
Provinciale coalitie is aangeboden. Dit om de provincie Zuid-Holland te wijzen op de zorgen die er zijn ten aanzien van de 
financiële regeling die in 2026 gaat gelden voor de schappen. De zorgen zien op de hoogte van het budget (maximaal 40% van 
het benodigde beheerbudget) en de gevraagde aanvraagvoorwaarde van een oppervlakte van minimaal 100 hectare.  
 
Voor Groenalliantie betekent dit onder deze voorwaarden een afname. Destijds is er bij de uittreding van de Provincie goed 
onderhandeld waarbij er 54% van de beheerbegroting wordt gefinancierd wat inmiddels, volgens afspraak is teruggebracht tot 
ongeveer 46%. Dit wordt met deze nieuwe regeling, als deze ongewijzigd blijft en het budget niet wordt verruimd, verminderd 
naar (een grove inschatting) maximaal 25-35% van onze beheerbegroting. Toelichting hierop volgt bij agendapunt 3. 
 
Dhr. Van Vugt, voorzitter van Groenalliantie Midden-Holland e.o., heeft ingesproken bij de begrotingsbehandeling 2024 van de 
Statencommissie Ruimte en Milieu d.d. 25 oktober jl. en daar bovenstaande zorgen en vragen neergelegd. Ook het belang van de 
natuur- en recreatiegebieden is benoemd: 

• Gezondheid: een gezonde en beweegvriendelijke leefomgeving draagt bij aan een positief welbevinden van onze 
inwoners, zoals verwoord in uw coalitieakkoord.  
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• Voorzien in de recreatiebehoefte van méér inwoners: onze gebieden grenzen aan de woonkernen in de provincie en zijn 
hiermee bij uitstek geschikt om dicht bij huis het groen in te lopen. Dit groen is hard nodig, ook in het kader van de 
woningbouwopgave die u wilt realiseren in uw coalitieakkoord.  

• Bescherming kwetsbare natuurgebieden: onze gebieden bieden naast recreatiemogelijkheden ook veel ruimte aan 
natuur. Zo ontlasten ze ook de enorme recreatiedruk in de Natura2000 gebieden.  

• Tot slot kunnen onze schappen bij uitstek een rol spelen bij de huidige landbouwproblematiek, de wateropgave en 
vergroting biodiversiteit. 

De boodschap is goed ontvangen en er is toegezegd dat er meer duidelijkheid is met de voorjaarsnota (juli/juli 2024).  
 
Vorige week woensdag is een groot aantal statenleden van zowel de commissie Ruimte & Milieu als de commissie Landelijk 
gebied op werkbezoek bij de schappen geweest. Dit vond plaats in het gebied van Groenalliantie. Dhr. Van Vugt heeft als 
voorzitter van Groenalliantie Midden-Holland e.o. de bijeenkomst geopend en er heeft een rondleiding plaatsgevonden bij de 
Reeuwijkse Hout.  
 
Het is van belang dat er zoveel mogelijk gebruik wordt gemaakt van bestaande contacten richting provinciaal bestuur en de 
bestuurssecretaris vraagt de aanwezigen om hier zelf ook actie in te ondernemen, naast de al lopende lijnen. Mochten er vragen 
zijn of behoefte aan meer informatie, kan eenieder bij de bestuurssecretaris terecht. 
 
Vragen/opmerkingen: 
Mevr. Brouwer vraagt zich af hoe dit ervoor zorgt dat de Natura2000 gebieden ontlast worden en dat er oog blijft voor de 
biodiversiteit. 
Recreatiegebieden hebben geen Natura2000 status. Het is een natuur- én recreatieschap en daardoor een uitdaging om het 
evenwicht goed te bewaren tussen natuur en recreatie.  

3. P&C Bodegraven: naar aanleiding van de zorgen rondom de mogelijke afname van het beheerbudget (zie voorgaand punt): wordt er 
al nagedacht over oplossingen? Is het bijvoorbeeld mogelijk om binnen nu en een half jaar scenario’s voor te bedenken? Als 
zeker is dat het beheerbudget afneemt, wordt het gat voor Groenalliantie zo groot dat er een opvangnet moet worden 
gecreëerd. Er wordt nu al gekeken naar de inkomstenkant, o.a. de pachtinkomsten.  

4.  Bestuursvoorstellen 
ter advies 
voorgelegd 

Er zijn zeven voorstellen ter advisering door de gebiedsadviescommissie en één stuk ter informatie:  
Bestuursvoorstellen ter advies voorgelegd   

a) Gemarkeerde wandelroutes - voor subsidie PZH 
b) Kwaliteitsimpuls entree Loetbos - voor subsidie PZH 
c) Speelplaats Boveneind - voor subsidie PZH 
d) Revitalisering en uitbreiding bossen 
e) Ontwikkelen concept natuureducatie 
f) Fietsenstalling Goudse Hout 
g) Omvormen speelpolder en verkenning hondenstrand Krimpenerhout 
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h) Ter informatie: programma van eisen locatieontwikkeling Hendrikshoeve  
 
De programmamanager geeft per voorstel een toelichting. De eerste drie komen in aanmerking voor provinciale subsidie; de 
aanvragen hiervoor zijn reeds ingediend nadat het DB hier op 11 oktober jl. mee heeft ingestemd. 

a) Gemarkeerde wandelroutes: dhr. Huls licht toe dat de hondenverordening van kracht blijft en dat er geen extra bordjes 
worden geplaatst. Er volgt in december een evaluatie van het hondenbeleid. De BOA is sinds 1 september jl. gestart. Zijn 
aanwezigheid in het gebied is al van toegevoegde waarde, maar hij mag nog geen boetes uitschrijven. Aanvullend hierop 
is het aantal fte van de BOA’s verhoogd van 1,4 naar 2,6.   
Dhr. Ratzon vraagt of er een handhavingsstrategie is en in hoeverre er wordt samengewerkt met de BOA’s en politie van 
de gemeentes. Deze is er vanuit Staatsbosbeheer in de vorm van een Handhavingsplan, waar er ook wordt gekeken naar 
samenwerking tussen de diverse recreatieschappen bij acties. Het beleid vanuit Staatbosbeheer is dat bij samenwerking 
de BOA’s gelijkwaardig dienen te zijn; de BOA’s van de gemeenten hebben andere bevoegdheden.  

b) Kwaliteitsimpuls entree Loetbos: hier zijn geen vragen of opmerkingen over. 
c) Speelplaats Boveneind: de inrichting wordt samen met de bewoners bepaald: aan welke speelvoorziening is er behoefte? 

Naar aanleiding van de vraag van mw. Brouwer of alle speelplaatsen binnen Groenalliantie rolstoeltoegankelijk zijn, geeft 
dhr. Huls aan dat dit nu niet de doelstelling is, maar dit kan worden meegegeven als advies aan het bestuur. De 
bestuurssecretaris vult aan dat ieder gebied een invalidentoilet heeft en toegankelijk is voor minder validen. Mw. 
Oudshoorn vraagt in hoeverre gemeentes zelf kunnen meedenken met de inrichting. Ze heeft de zorg dat er misschien 
iets geplaatst wordt waar geen gebruik van wordt gemaakt. De voorzitter geeft aan dat de bewoners uit de omgeving 
worden uitgenodigd, maar dat de ervaring is dat de opkomst vaak laag is. Gemeente Krimpen aan den IJssel wil graag op 
de hoogte worden gehouden over dit onderwerp. Dhr. Huls neemt dit mee in het projectvoorstel. Als er vragen zijn, 
kunnen deze aan dhr. Huls worden gesteld. 

d) Revitalisering en uitbreiding bossen: er wordt gekeken naar een andere inrichting binnen de bestaande hectares. 
Toelichting NNN: dit staat voor Natuur Netwerk Nederland en is een juridische status waaraan een subsidie is gekoppeld.  

e) Ontwikkelen concept natuureducatie: hiervoor wordt ook aansluiting gezocht bij gemeentes en Staatsbosbeheer 
landelijk. De aanwezigen zijn enthousiast over dit initiatief. 

f) Fietsenstalling Goudse Hout: hier wordt een natuurvriendelijke fietsenstalling geplaatst, waar een kettingslot aan vast 
kan worden gezet. Mw. Brouwer beaamt dat hier behoefte aan is en is benieuwd naar het aantal plaatsen. Dit is nog niet 
bekend en volgt later.   

g) Omvormen speelpolder en verkenning hondenstrand Krimpenerhout: er wordt gekeken of het hondenstrand verplaatst 
kan worden, mede in verband met de nabijheid van de speelvoorzieningen. De speelpolder wordt aangepast naar een 
ander doeltype. Hoe het eruit komt te zien volgt later. Mw. Oudshoorn wil ook graag op de hoogte worden gehouden 
over dit onderwerp.  

h) Programma van eisen locatieontwikkeling Hendrikshoeve: dit wordt ter kennisgeving aangeboden.   
 
Er zijn geen andere punten.  
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De Gebiedsadviescommissie adviseert het Algemeen Bestuur als volgt:  
Zij ondersteunt bovenstaande bestuursvoorstellen, met in acht name van de genoemde opmerkingen.  

5.   Stand van zaken 
Wijziging Wet 
Gemeenschappelijke 
Regelingen  

Bij de meeste gemeenten is wijziging Wet gemeenschappelijke regelingen geagendeerd. De bestuursvoorzitter licht toe dat er 
niet om een zienswijze is gevraagd, aangezien de raden hier over besluiten. Dit is bij bijvoorbeeld een collegeregeling anders; 
dan wordt er wel om een zienswijze gevraagd omdat het besluit dan bij het college ligt.  
In het geval van de Groenalliantie is het zo dat alle vijf de raden akkoord dienen te zijn met de wijziging Wet 
Gemeenschappelijke Regeling voordat deze wordt vastgesteld. Participatie is een nieuw onderdeel binnen de GR, maar dit is voor 
Groenalliantie een formalisering, omdat dit al gedaan wordt.  

6. Rondvraag en 
sluiting 
 

De voorzitter vraagt om agendapunten voor de volgende bijeenkomst, zoals vandaag de P&C cyclus is toegelicht. Voorgesteld 
wordt om de volgende keer het Programma Landelijk Gebied Zuid Holland te bespreken. Hiervoor wordt Anneke Vonk 
Noordegraaf van Staatsbosbeheer uitgenodigd.  
 
Dhr. Ankone geeft aan dat de informatie over de percelen die verkocht worden niet te vinden is op de website. Dit is in verband 
met de privacy op deze manier gedaan. Staatbosbeheer zal dit oppakken en aanpassen. 
Verder is hij benieuwd naar de status van de tender betreffende de carports Reeuwijkse Hout. Dhr. Huls licht toe dat het 
afgelopen mei is gegund aan DSG. Deze partij heeft twee jaar de tijd om de plannen goedgekeurd te krijgen (vergunningen, 
aanvragen etc).  
 
Dhr. Ratzon wil graag meer weten over de handhavingsstrategie en vraagt of kennismaking met de BOA mogelijk is. Dit is dhr. 
Kroesbergen en hij wordt uitgenodigd voor een volgende Gebiedsadviescommissie. De verwachting is dat de tweede BOA dan 
nog niet in dienst is; mocht dit wel zo zijn, wordt deze ook uitgenodigd.  
 
Mw. Prins stelt namens mw. Schippers de vraag of het bekend is dat er campers parkeren bij ’t Weegje. Dit is bekend en 
ondertussen ook opgelost; de parkeerplaats stond genoemd in een app voor campers en is afgelopen zomer daaruit verwijderd. 
Verder is mw. Prins benieuwd naar het vandalisme bij de diverse toiletten. De bestuurssecretaris geeft aan dat dit wisselend is. 
De toiletten gaan ’s avonds automatisch op slot en ’s ochtends weer open en gedurende de winter zijn ze allemaal afgesloten. Dit 
is bij de Dixies geen optie en daar zit met name de uitdaging.  
Ook stelt mw. Prins de vraag of er extra wordt gecontroleerd tijdens oud en nieuw op vuurwerk. Mochten er plekken van 
vuurwerkoverlast bekend zijn, verneemt de bestuurssecretaris dit graag, zodat hij deze door kan geven aan de BOA.  
Naar aanleiding van de vraag van mw. Prins waarom de uitbreiding van de kanoroute binnen kanonetwerk Krimpenerwaard is 
stopgezet, geeft dhr. Huls aan dat dit in verband met de getijdenwerking van de Hollandse IJssel te duur werd, de benodigde 
constructie is een onevenredig veelvoud van het beschikbare budget. Er is overleg geweest met de Provincie, maar er werd geen 
extra budget toegekend.   
 
Er zijn geen andere opmerkingen.  
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De voorzitter bedankt alle leden voor hun aanwezigheid en betrokkenheid. Van de bijeenkomst wordt verslag gemaakt en dit 
verslag wordt met het advies aangeboden aan het Algemeen Bestuur.  
 
De vergadering wordt gesloten.  
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Aldus als advies gediend in de vergadering van het Algemeen Bestuur op 13 december 2023.  
 
   De voorzitter       De secretaris,        

 
 
 
Mevr. K. Jaarsma      Dhr. ing. R.W. van Keulen      


